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KYH  § 19     Valmistelija: kuntayhtymän johtaja Antti Lehmusvaara 
 
Selostus Kuntayhtymän hallitus päätti kokouksessaan 19.12.2024 § 107 käynnistää 

taloudellisista ja tuotannollisista syistä johtuen koko henkilöstöä koskevat 
lain työnantajan ja henkilöstön välisestä yhteistoiminnasta kunnassa ja 
hyvinvointialueella mukaiset yhteistoimintaneuvottelut pykälän 
selostusosan ja päätöksen mukaisesti. Yhteistoimintaneuvottelut päättyivät 
19.02.2025, jolloin yhteistoimintalain mukainen neuvotteluvelvoite katsottiin 
kaikilta osin täytetyksi ja 5 §:n mukaisten yhteistoimintaneuvottelujen 
päättyneen kaikilta osin. 

 
 Yhteistoimintaneuvottelujen perusteella esitetään seuraavia koulutuksen 

tarjontaan liittyviä muutoksia: 
- Lappeenrannassa ei aloiteta vuoden 2026 alusta lukien seuraavien 

koulutusalojen perustutkinto-opiskelijaryhmiä: 
o Prosessiteollisuuden pt 
o Puutarha-alan pt 
o Taideteollisuusalan pt, käsityön ohjaustoiminnan osaamisala  

 
- Imatralla ei aloiteta vuoden 2026 alusta lukien seuraavien 

koulutusalojen perustutkinto-opiskelijaryhmiä: 
o Rakennusalan pt 
o Puuteollisuuden pt, sahateollisuuden osaamisala 

 
- Imatralla aloitettavan ravintola- ja cateringalan opiskelijoiden 

ensimmäisen vuoden opinnot voidaan suorittaa oppilaitosmuotoisesti 
Sampon Imatran toimipisteessä. Toisen ja kolmannen vuoden opinnot 
suoritetaan koulutus- tai  oppisopimuksilla työelämässä. 
Vaihtoehtoisesti ne voidaan suorittaa oppilaitosmuotoisesti 
Lappeenrannassa. Järjestely astuu voimaan vuoden 2026 alusta 
lukien. 

 
 Muutoksen vaikutukset kohdistuisivat Imatralla ja Lappeenrannassa 

järjestettäviin koulutuksiin. Ruokolahden metsäalan koulutukseen ei tulisi 
muutoksia. Esityksen vaikutukset opiskelijoille, omistajakunnille ja 
maakunnassa järjestettävään koulutustarjontaan jäisivät kohtuullisiksi. 
Ennen vuotta 2026 koulutuksen aloittaneilla opiskelijoilla on oikeus 
opiskella opintonsa normaalisti sillä paikkakunnalla, missä he ovat 
opintonsa aloittaneet. 

 
 Toisena vaihtoehtona edellä esitetyille rakenteellisille toimille esitetään 

opiskelijoiden lähiopetuksen tuntimäärän pienentämistä. Kaikkien alojen 
lähiopetuksen pienentämisellä on mahdollisuus saada vastaava 
vuosittainen säästö, mutta se vaikuttaisi kaikkien perustutkinto-
opiskelijoiden saamaan opetukseen ja sitä kautta osaamiseen sekä 
työllistymismahdollisuuteen. 

 
Päätösehdotus Kuntayhtymän hallitus päättää edellä esitetysti toteuttaa muutokset 

nykyiseen koulutustarjontaan ja koulutuksen järjestämiseen vuoden 2026 
alusta lukien. 



 
Päätös: Hallitus päätti yksimielisesti panna asian pöydälle. 
 

Merkittiin, että kuntayhtymän hallitus päätti yksimielisesti ottaa kokoukseen 
tuodun asian käsiteltäväkseen. 

 
Hallituksen jäsen Titta Pitman ehdotti, että asia pannaan pöydälle. Anne 
Nissinen kannatti Titta Pitmanin ehdotusta. 

 
Lisätietoja antaa Kuntayhtymän johtaja Antti Lehmusvaara, p. 040 501 4244, 

antti.lehmusvaara@edusampo.fi 
 


